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ZAPISNIK 

z 2. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Bučna vas, ki je bila, dne 3.1.2019, v 

prostorih Krajevne skupnosti Bučna vas, s pričetkom ob 19 uri. 

 

Na seji so bili prisotni:  

- Tomaž Zoran, predsednik Sveta KS, 

- Branko Kralj, podpredsednik Sveta KS, 

- Peter Kostrevc, član Sveta KS, 

- Dušan Brudar, član Sveta KS, 

- Anton Papež, član Sveta KS, 

- Mojca Ljubi, članica Sveta KS, 

- Niko Potočar, član Sveta KS, 

- Matic Vidic, član Sveta KS, 

- Marija Debevec Rakoše, članica Sveta KS,  

- Andrej Redek, bivši predsednik Sveta KS, 

- Bojan Doblehar, bivši član Sveta KS. 

 

Sejo je pričel in vodil predsednik Sveta KS Bučna vas Tomaž Zoran, po naslednjem 

dnevnem redu: 

1. Poročilo dela prejšnjega sestava Sveta KS Bučna vas, 

2. Rebalans proračuna 2019, 

3. Razno. 

 

K 1. Točki 

Poročilo dela prejšnjega sestava Sveta KS Bučna vas 

Bivši predsednik Sveta KS Andrej Redek je podal poročilo o preteklem delu Sveta KS 

Bučna Vas. Projekte je razdelil na v tri sklope in sicer infrastruktura, družabno 

življenje in romska problematika. Po posameznem sklopu je navedel spodnje 

projekte: 

1. Glavni infrastrukturi projekti: 

a. Izvedba parkirišča ob cerkvi svetega Janeza Evangelista, 

b. izvedba javna razsvetljava Hudo,  

c. izvedba javna razsvetljava Dolenje Kamence, 

d. izvedba projekta dokumentacija za javno razsvetljavo Dolenje Kamenje, 

Markljeva Ulica in Turkova ulica 

e. asfaltiranje lokalne ceste v Gorenjem Kamenju in Dolenjem Kamenju, 

f. ureditev makadamske poti na Daljnem vrhu, 
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g. izvedba avtobusnih postaj na lokacijah Daljni Vrh, Muhaber, Gorenje 

Kamence in Hudo, 

h. izgradnja pločnika na območju Muhaberja, 

i. ureditev meteornih vod oz. odvodnjavanja v Kamenju,  

j. menjava glavnega vodovodnega omrežja Gor. Kamence – Hudo, 

k. prenovitev prostorov Sveta KS. 

 

2. Družabno življenje 

a. Sekanje pirhov, 

b. kresovanje, 

c. dan krajanov in župnije, 

d. pohodi, 

e. izdaja lokalnega glasila. 

 

3. Romska problematika 

Bivši predsednik sveta KS Bučna vas je poudaril, da so romom ponudili 

sodelovanje in sočasno podprli projekt mestne občine Novo mesto, ureditev 

romskega naselje oz. njene komunalne urejenosti. Poudaril je, da le 

sodelovanje lahko prinese napredek pri reševanju romske problematike in 

posledično večji mir za vse krajane Bučne vasi.  

 

SKLEP: 

Člani sveta KS Bučna vas so se seznanili z izvedenimi investicijami v 

preteklem mandatu. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

K 2. Točki 

Rebalans proračuna 

Mestna občina Novo mesto je pristopila k pripravi predloga rebalansa proračuna za 

leto 2019, ki bo predvidoma obravnavan na januarski seji občinskega sveta. 

Vse krajevne skupnosti so bile pozvane k pregledu proračuna za leto 2019, ki je bil 

sprejet 12.7.2018 na 31. redni seji in podajanju predlogov za rebalans proračuna za 

leto 2019.  Na seji smo pregledali proračun za leto 2019 v katerem so za KS Bučna 

vas predvidena naslednja sredstva: 

Proračun mestne občine za leto 2019: 

22018024 Redno delovanje KS Bučna vas 15.960,00 € 
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22049032 Programi LS KS Bučna vas 22.650,00 € 

5024 Krajevna skupnost Bučna vas 38.610,00 € 

 

SKLEP: 

Poda se pobuda za umestitev odkupa zemljišč za izgradnjo športnih igrišč v 

Dolenjih Kamencah in v Gorenjem Kamenju v proračun  za leto 2019. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

K 3. Točki 

Razno 

Matic Vidic je podal pobudo, da se pripravil predlog plana delovanja Sveta KS. 

Sočasno je predlagal, da se v planu zajame tudi projekte, ki bodo privabljali mlade 

družin k priseljevanju v KS Bučna vas. 

 

Ker ni bilo več razprave, se je predsednik prisotnim zahvalil za sodelovanje in 

prisotnost na seji ter le-to zaključil ob 21.00 uri. 

 

Zapisal:      

Branko Kralj          Tomaž Zoran 

podpredsednik Sveta KS       predsednik Sveta KS

  

 


